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1. Assumim el repte

Arribam al tercer any de legislatura i comença el compte enrere per a les
properes eleccions, que seran el 28 de maig de 2023. Queda manco d’un any per
tornar anar a les urnes i des de Més per Sóller ho tenim clar: assumim el repte de
recuperar la Batlia del nostre municipi i de propiciar un canvi de rumb en les
polítiques de Sóller.

I perquè això passi no començam a fer feina just ara; fa tres anys que hi som cada
dia. Des de l’endemà de les passades eleccions, dia 27 de maig de 2019, no hem
aturat de transformar la confiança que vareu dipositar en noltros en
responsabilitat, constància i rigor per fiscalitzar totes i cada una de les passes que
fa el pacte PP-Aguiló-Pi i per generar propostes assenyades i necessàries.

Al llarg d’aquests tres anys, en els quals hem viscut una pandèmia i la guerra
derivada de la invasió russa d’Ucraïna, hem constatat que les polítiques del Batle
Simarro són nocives per a la gent de Sóller. Ha deixat paralitzats els projectes
socials i culturals que va trobar encarrilats i s’ha dedicat a gastar els doblers de les
solleriques i sollerics (en tres anys, més de 50 milions d’euros) en cobrir Sóller
d’asfalt, en ampliar el gimnàs de Son Angelats i en altres coses que no sabem,
però que no han transformat en absolut el nostre municipi en un lloc millor. Ben
al contrari.

Les persones que som de Sóller mos sentim cada dia un poc més alienes dins ca
nostra, sense que l’administració més propera, l’Ajuntament, responsable de tenir
cura de nosaltres i el nostre entorn mogui ni un dit per evitar-ho.
Aquest revulsiu se suma a la nostra motivació i té un efecte multiplicador que en
el proper any es veurà traduït en més feina, més propostes, més activitat, més
participació. En definitiva, consolidarem un projecte electoral que el 2023
tornarà a recuperar el govern municipal per impulsar les polítiques que la
gent de Sóller ha de menester.

Per tancar aquesta etapa de tres anys, aquí teniu la memòria detallada de tot el
que hem fet entre  juny de 2021 i juny de 2022. La nostra tercera memòria anual
que cerca, en contraposició a la filosofia opaca del pacte de dretes, retre comptes
davant la ciutadania i explicar de forma senzilla i clara què hem fet al llarg
d’aquests dotze mesos.

I mentre la llegiu, no oblideu que hi hem estat, hi som i sobretot, hi serem. Perquè
assumim el repte de retornar Sóller a la seva gent.
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2. Com funciona Més per Sóller

L’agrupació de Més per Sóller està formada per persones de diferents edats,
experiències i motivacions que compartim un objectiu comú: millorar el nostre
poble des de la política.

L’equip de regidores i regidors som els que donam veu a les decisions de Més per
Sóller i al conjunt de la ciutadania que mos feis arribar les vostres propostes,
queixes i preocupacions per poder-les canalitzar i fer arribar a l’equip de govern.

Com agrupació hem participat activament en els processos de Primàries que
s’han organitzat dins Més per Mallorca, organitzant espais de conversa amb els
candidats i candidates i posant mesa de votacions el mes d’octubre de 2021.

Per això és important tenir cura de les persones que formam part del projecte de
Més per Sóller i això passa per generar també espais de trobada distesos i
lúdics. A partir d’enguany hem programat activitats obertes a la ciutadania en
general i que cerquen sumar a la dinamització social, política i intel·lectual de
la nostra societat. Sobretot davant la manca de polítiques municipals en aquest
sentit i davant el buidatge d’actes que suposa aquesta absència, no només
participació ciutadana, sinó també esperit crític i debat ideològic.

Gener 2022
Organitzam la primera edició del cicle ‘Obrim la memòria’, destinat a
recuperar, reivindicar i valorar la memòria històrica, centrada en aquesta edició en
el període d’entre les dues guerres mundials. Programa:

Divendres, 28 de gener a les 20h. Capella de les Escolàpies
Joan de Can Puig, l’infern de l’algaidí al camp de concentració de Buchenwald
Xerrada a càrrec del seu fill, Michel Llompart.

Dissabte, 29 de gener a les 19:30h. Capella de les Escolàpies
Músics del segle XX a l’entorn de les grans guerres
Concert a càrrec de Suzanne Bradbury

Diumenge, 30 de gener a les 10:30h. Capella de les Escolàpies
L’educació en Memòria Democràtica al carrer. Una pedra, un nom, una persona.
Passejada guiada a càrrec de Julià Joy

Febrer 2022
El 21 de febrer duguérem a terme una taula rodona sobre les energies
renovables a Sóller, organitzat conjuntament amb el cercle de Podem Sóller.
L’acte comptà amb la participació de  Ferran Rosa, director gerent de l'Institut
Balear de l'Energia, i de  Pep Malagrava, director general d'Energia i Canvi climàtic
del Govern de les Illes Balears.
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La sala del Centre Capvespre va quedar plena a vessar i vàrem debatre durant
dues hores sobre la implantació d'aquest tipus d'energia a Sóller. Es va constatar
una urgent demanda i necessitat de perfilar un marc estable per a l’impuls de
l’energia fotovoltaica entre usuaris particulares, i les possibilitats de la implantació
de la “solarització” dels terrats o cobertes d’equipaments o edificis públics. El marc
de fons de l’acte eren, en aquell moment, les anades i vingudes de l’equip de
govern per a una normativa clara en matèria de panells solars i una pujada
intensa del preu de l’energia elèctrica.

Març 2022
Dins el cicle d’activitats del 8 de març vàrem dur a terme un acte de record i
homenatge a les teixidores solleriques. Es tractava d’una petita exposició de
panells amb testimonis de dones solleriques que havien fet feina a les fàbriques
de teixits i també una placa simbòlica per reivindicar (una vegada més) el canvi
de nom de la Plaça.
Els plafons quedaren durant uns dies a la plaça Teixidores.

Abril 2022
Acte commemoratiu de la proclamació de la Segona República espanyola i de
record i homenatge als nostres batles republicans. Aquest acte es va dur a terme
el dia 14 d’abril i va constar d’un homenatge en el cementiri local al batle Josep
Serra Pastor, un homenatge al batle Roses a l’stolperstein que recorda la casa on
vivia i un acte a plaça amb la interpretació de l’himne de Riego amb una colla de
xeremies i la lectura del manifest de Memòria de Mallorca.

Maig 2022
Conjuntament amb el Senador autonòmic Vicenç Vidal i na Maria Ramon,
secretària executiva de territorial de Més per Mallorca, reclamam el dret de pas
als terrenys del Ministeri de Defensa que connecten el Museu de la Mar amb
el Far de Sa Creu.
Una reivindicació que neix de les reunions amb els veïnats i veïnades del Port, que
arribarà al Senat via PNL i que duim també al Ple municipal a través d’una moció
que és aprovada per majoria absoluta (sense el suport del PP).

Juny 2022
Després de més de dos anys, recuperam els espais presencials de debat polític i
celebram assemblea oberta per presentar aquesta memòria davant de totes les
persones militants, simpatitzants o que s’interessen per la nostra tasca.

Intrínseca a la nostra tasca hi ha una feina de comunicació. Aquest darrer any
hem publicat 32 articles d’opinió, hem atès setmanalment a la premsa local i
hem duit al dia les nostres xarxes socials.
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3. Resum de la feina del grup municipal

3.1. Seguiment i control de les propostes de l’equip de govern a través de les
comissions informatives permanents (CIP).

Les CIP són les reunions formals, amb acta, a on els regidors donen compte de la
seva tasca i de les propostes que volen tirar endavant. I és també a on els regidors
de l’oposició podem fer propostes abans que es materialitzin les accions de
l’equip de govern. Hi assisteix un regidor de cada partit polític.

Des de Més per Sóller hem assistit a les comissions que s’han convocat. Des del
principi de legislatura hem assistit a les següents CIP:

CIP Primer
any

Segon
any

Tercer
any

Mitjana de periodicitat
acumulada (aprox.)

Governació i Vicepresidència 7 8 6 una cada dos mesos

Activitats, Obres, Urbanisme i
Contractació 10 6 6 una cada dos mesos

Especial de Comptes i Hisenda 5 8 9 una cada dos mesos

Presidència i Festes 1 3 2 una cada mig any

Desenvolupament Local i Sanitat 1 3 2 una cada mig any

Béns i Serveis i Medi Ambient 0 1 1 una cada any i mig

Promoció Econòmica, Turisme,
Agricultura, Ramaderia i Pesca 2 4 1 una cada mig any

Educació 3 4 2 una cada quatre mesos

Cultura i Esports 2 4 2 una cada quatre mesos

Comissió valoració i seguiment
de l’acord de carrera professional - - 2 una cada mig any

És habitual que la periodicitat de les comissions i la informació que s’hi facilita no
sigui garantia de transparència i sovint tenim coneixement de moltes
iniciatives a través de la premsa. La majoria es convoquen sense concretar els
punts que s’hi debatran ni sense aportar la informació dels expedients que facilita
la nostra tasca de control.

Si el número de comissions és un sinònim de la feina que fa l’equip de govern,
podem dir que en fan molt poca.
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Sempre que hem d’accedir a informació de qualque regidoria o volem impulsar
qualque acció concreta des de l’oposició ho sol·licitam formalment per registre.
Aquestes són les instàncies que hem registrat en els darrers dotze mesos:

Nº DATA TEMA RESPOSTA

1 Juny 2021
Petició de l’expedient complet de l’obra major
realitzada a la casa d’Isabel II número 2.

Cap

2 Juliol 2021
Petició sobre actuacions i feines al camí del Pujol
d'en Banya. Expedient incomplet.

Expedient incomplet

3 Octubre
2021

Peticions sobre criteris de les podes de l'arbrat
públic Cap

4 Desembre
2021

Peticions sobre les obres executades al primer tram
de la Gran Via Expedient complet

5 Desembre
2021

Petició de l’expedient complet de les futures obres
de reforma del Mercat Municipal Expedient complet

6 Desembre
2021

Demanar còpia de l'informe/atestat o de l'expedient
sobre la venta de begudes alcohòliques a les pistes
de tennis

Informe atestat

7 Febrer 2022
Petició de l'expedient del Parc Agility del parc de
Lepanto Expedient complet

8 Febrer 2022
Petició de convocatòria de Comissió Informativa
Permanent de Medi Ambient i Béns i Serveis

Sessió de CIP al
març

9 Març 2022
Petició de l’expedient de la construcció d’un nou
aparcament privat a la Gran Via Expedient complet

10 Maig 2022.
Petició expedient prospeccions al subsol de l'Infante
Lois. Expedient complet

11 Maig 2022
Accés a l'expedient amb tota la informació relativa a
les Relacions de Llocs de Treball (RLT) i al seu procés
de redacció.

Cap
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3.2. Debat polític en els plenaris

Quant als Plens, es tracta de l’espai de debat polític amb la totalitat dels regidors i
regidores (17) i de l’òrgan que representa més fidelment la sobirania del nostre
municipi. La periodicitat dels plens ordinaris, el seu horari i els temes que en són
competència estan regulats per llei.

En aquest tercer any de legislatura s’han celebrat 6 plens ordinaris (alguns d’ells
ajornats fins a tres vegades consecutives) i 6 plens extraordinaris.

Des de Més per Sóller participam als plenaris de forma coral, amb
intervencions coordinades i repartides entre els quatre regidors, que preparam
amb temps i dedicació pel respecte que mos mereix aquest espai polític de
l’Ajuntament.

3.3. Propostes pròpies: mocions i esmenes de millora a la normativa municipal

● Mocions

En els 6 plens ordinaris d’aquest darrer any hem presentat aquestes mocions:

Ple Moció A favor En
contra Abstenció Resultat

Juliol 2021

Producció i distribució
universal de les vacunes
contra la COVID-19

Moció que presenten els
grups municipals Més per
Sóller, Socialistes de Sóller
i Podem Sóller per a
l’impuls a les energies
renovables i l’autoconsum
al nostre municipi.

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

UNANIMITAT

UNANIMITAT

Setembre
2021

En defensa del servei
públic de correus.

Moció que presenten els
grups municipals Més per
Sóller, Socialistes de Sóller
i Podem Sóller amb la
proposta d’acord en
relació a un centre de dia
digne per a Sóller.

PP, PI,
PSOE,
PODEM I
MÉS

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

AGUILÓ

APROVADA

UNANIMITAT
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Declaració institucional
per a la presentació
d’al·legacions al pla
general de Ports de les
Illes Balears 2018-2033.

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

DECLARACIÓ
INSTITUCIONAL

Gener 2022

Moció que presenten els
grups municipals Més per
Sóller, Socialistes de Sóller
i Podem Sóller per a la
millora de les
instal·lacions del mercat
municipal de Sóller.

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

UNANIMITAT

Març 2022

Declaració institucional
amb motiu del Dia
Internacional de la Dona
(8 de març).

Declaració institucional
davant la Guerra
d’Ucraïna.

Declaració institucional
sobre la bretxa digital i la
Gent Gran.

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

DECLARACIÓ
INSTITUCIONAL

DECLARACIÓ
INSTITUCIONAL

DECLARACIÓ
INSTITUCIONAL

Maig 2022

Per la creació de
freqüències nocturnes
del bus 204 pels cap de
setmana.

Per a la sol·licitud del dret
de pas en els terrenys
militars ubicats entre el
museu de la mar i el far
de sa creu.

PP, PI,
AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

PI, AGUILÓ,
PSOE,
PODEM I
MÉS

1 (PP) 5 (PP)

UNANIMITAT

APROVADA

És important recordar que algunes mocions aprovades per unanimitat fa més
d’un any encara estan pendents d’executar, com la que vàrem presentar el
mes de juliol de 2021, juntament amb els Socialistes de Sóller i Podem Sóller per a
l’impuls a les energies renovables i l’autoconsum al nostre municipi. També, la
que presentarem el mes de setembre del 2021, juntament amb els equips de
l’oposició en relació a un centre de dia digne per a Sóller, o la que es va aprovar el
2020 en relació a la creació d’un consell infantil.
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● Esmenes a normativa local i al Pla de Ports de les Illes Balears

Al llarg de l’any hem interposat al·legacions i recursos a diferents propostes
normatives i econòmiques (pressuposts) de l’equip de govern local, com també al
Pla de Ports de les Illes Balears (2018-2033). Són els que es recullen a continuació:

- Al·legacions al Pla de Ports de les Illes Balears (setembre de 2021). Vàrem
registrar 1 al·legació bàsica i general i 3 al·legacions específiques. Demanàrem
més avaluació ambiental en les actuacions previstes pel Pla, el no augment de
càrrega portuària ni d’embarcacions de gran eslora, la priorització d’usuaris
locals i l’eliminació d’un espai per a remolcs al moll de Can Generós. Ports de
les Illes Balears sols estimà aquesta darrera demanda, també presentada per
l’Ajuntament i altres agents locals.

- Al·legacions a l’Ordenança fiscal reguladora del sistema especial de
pagament fraccionat de tributs (desembre de 2021). Vàrem proposar la
flexibilització de l’import degut en multes per poder optar al fraccionament
de tributs, que els pagaments trimestrals es poguessin abonar per
domiciliació bancària i l’ampliació del termini per poder sol·licitar el
fraccionament.

- Al·legacions a l'Ordenança fiscal reguladora de l'impost sobre béns
immobles. (desembre de 2021). Reclamàrem incorporar la rebaixa de l’IBI als
treballadors autònoms titulars de locals comercials, la bonificació de l’impost
als edificis que implantassin energies renovables, i el manteniment del límit
de renda en les famílies nombroses per poder optar a les bonificacions de l’IBI
per aquesta condició.

- Al·legacions a l'Ordenança fiscal reguladora de la taxa pel servei de
recollida de residus sòlids urbans (desembre de 2021). Vàrem sol·licitar que
es pogués demanar el fraccionament dels rebuts de la taxa de fems de
manera que es pagàs trimestralment, com es venia fent, davant la imposició
d’abonar aquesta taxa semestralment (en dos pics a l’any).

Val a dir que les modificacions de les ordenances referides a la taxa de fems i al
fraccionament del pagament tenen l’origen en la cessió de la gestió de la
recaptació de tributs a l’Agència Tributària de les Illes Balears (ATIB).

Les al·legacions presentades que s’han descrit abans no varen ser acceptades per
l’equip de govern; totes es varen desestimar.

- Propostes a l'esborrany d’Ordenança de neteja viària i recollida de
residus urbans (març de 2022). Cal esmentar també una ordenança en revisió
dins aquest 2022, la referida a neteja viària i recollida de residus urbans. Més
per Sóller hi hem presentat fins a 18 propostes o observacions per debatre i
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incorporar a l’Ordenança, encara pendent de negociació entre els grups
municipals i aprovació.

- Al·legacions als pressuposts municipals (maig de 2022). Finalment, al
tancament d’aquesta memòria, queden pendents de resposta les nostres 8
al·legacions presentades al maig, davant l’aprovació inicial i exposició pública
dels comptes municipals per al 2022. Un pressupost continuista, ordinari,
allunyat de les necessitats del Sóller d’ara, que hem volgut millorar mitjançant
les nostres demandes, que detallam a continuació.

1. Incloure en els pressuposts els plans i programes d’inversió del
Centre de Dia, el Defensora, la reforma del Mercat i la reforma al camp
d’esports del Port, i la reforma i millora dels parcs públics i de l’edifici de les
Escolàpies.

2. Diferents mesures en matèria d’habitatge: creació d’un parc de
vivenda, compra de sòl per cedir a l’IBAVI i crear una promoció d’habitatge
protegit en règim de lloguer, modificació puntual del PGOU per poder dividir
una casa en pisos, subvencions per ajudar a pagar el preu de lloguer a joves i
famílies de renda baixa.

3. Propostes en matèria de promoció i política cultural: subvencions a
entitats per enfortir el teixit cultural del municipi, subvencions a famílies amb
rendes baixes per facilitar que els seus infants puguin fer activitats
extraescolars en l’àmbit de la cultura, ajudes a les associacions de veïnats per
garantir la continuïtat de les festes de barriada, millores del funcionament de
la Biblioteca Municipal Guillem Colom Ferrà..

4. Mesures per a l’esport com a eina d’integració social: millores
puntuals a les instal·lacions de la pista d’atletisme del camp de futbol del Port,
subvencions a famílies amb rendes baixes per facilitar que els seus infants
puguin fer activitats extraescolars en l’àmbit de l’esport, ajuda específica per
als clubs esportius que empren la piscina de Son Angelats, per tal que les
famílies no hagin d’assumir el cost extra que té en relació a altres esports.

5. Propostes per a la millora dels centres educatius: contractació d’un
arquitecte extern per redactar els projectes propis de l’Ajuntament inclosos al
conveni amb la Conselleria d’Educació sobre inversions a les escoles de Sóller.

6. Propostes per a espais públics i de socialització: un pla progressiu
d’instal·lació de sistemes d'ombra a tots els parcs infantils i espais de
socialització del municipi.

7. Propostes per a l’arbrat públic: augmentar la partida per a
reposició i sembra d’arbres als espais públics del municipi.
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8. Propostes relatives a la solidaritat internacionals: augmentar la
partida de transferència al Fons Mallorquí de Solidaritat a 6.000 euros,
obtinguda directament de la partida destinada a les retribucions de la
corporació (prevista en 220.000 euros).

3.4. Propostes de la ciutadania i espais sectorials

Després del primer any de legislatura, des de Més per Sóller vàrem iniciar una línia
de treball per donar veu a sectors claus en la vida dels sollerics i solleriques. La
manca continuada de resposta per part de l’equip de govern a les nostres
preguntes, instàncies, sol·licituds d’informació, etc. ha generat un clima de manca
de transparència i respostes als problemes dels nostres ciutadans.

Això s’ha treballat a través dels espais sectorials o de forma bilateral amb les
persones que contactau amb l’agrupació per traslladar alguna qüestió.

Cultura

S’han mantingut els contactes, ara de forma individual, amb els grups i col·lectius
culturals. En concret, s’ha creat un grup de difusió, a través del qual anam
informant els distints grups i persones de les ofertes culturals, legislació i ajudes
ofertes pel Consell de Mallorca.

S’ha fet un seguiment de l’avenç de l’Escola de Música: vàrem participar en una
reunió amb l’equip que optava a gestionar l’Escola i amb professors de l’anterior
escola, per tal de trobar les sortides millors per a la nostra escola.
Ens vàrem reunir amb gent implicada en la nova banda de música de Sóller i hem
manifestat la nostra preocupació pel fet que encara no és municipal.

Hem manifestat la nostra preocupació també pel que fa a la Biblioteca municipal
i la seva gestió. Hem fet propostes referents a l’augment de personal, ampliació al
Port, millora de la connectivitat, etc. De moment hem vist una ampliació d’horaris.

Esports

Seguint amb el nostre tarannà de tractar de tu a tu i sense intermediacions, des
de l’octubre de 2021 hem anat mantenint reunions amb diferents clubs esportius
locals, amb els objectius de conèixer de primera mà el seu moment actual, les
relacions amb l’Ajuntament, la seva massa social, quines mancances pateixen,
quins projectes tenen… i també per servir de mitjancer a través de la nostra feina
dins l’Ajuntament; fet i fet, ja hem presentat diverses propostes, mesures ,
preguntes i denúncies a l’equip de govern, sorgides d’aquests contactes.

Així, ens hem assegut amb el club de bàsquet Joventut Mariana (octubre de 2021),
Aquàtics Sóller (novembre de 2021, amb motiu,també, del tancament de les
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piscines del pavelló de Son Angelats per obres), Atletisme Cercle Solleric
(desembre de 2021), i el Club de Muntanya i Escalada Sóller (febrer de 2022).

Joves

Des de l’estiu de 2021 ens hem interessat per la situació i la realitat dels joves del
nostre municipi, sempre sense menystenir cap altre sector d’edat o social, i amb la
intenció d’acostar-nos a la seva realitat, la seva diversitat, les seves necessitats, les
seves crítiques… en un procés d’escolta activa i amb la finalitat d’impulsar la seva
implicació.

Així, hem tingut dues trobades amb prop d’una quarantena de joves actius i
diversos de Sóller: una trobada presencial el juliol de 2021, i una trobada
telemàtica el gener de 2022. Hi hem trobat un jovent viu i preparat, exigent i
preocupat tant pels seus projectes personals com per les problemàtiques de
Sóller. L’assumpte de l’accés i la disponibilitat d’habitatge va despuntar com un
element rellevant de la seva realitat, en un municipi ja percebut com a gentrificat.
Aquest acostament ens ha servit per incorporar a la nostra agenda propostes
urgents i necessàries.

Port

Les reunions amb l’Associació de Veïnats des Port de Sóller són periòdiques i s’han
celebrat a petició de les dues parts. S’hi tracten els temes que preocupen als
veïnats i que des de Més per Sóller intentam canalitzar o fiscalitzar tant com
l’equip de govern mos deixa. La reforma del camp de futbol del Port, el problema
dels aparcaments, la convivència a Santa Catalina o la brutor acumulada han
estat els principals temes tractats en aquest any.

3.5. Consell d’Administració de Sóller 2010

En el tercer any de legislatura, el Consell d’Administració de Sóller 2010 continua
sense garantir la transparència i participació de l’oposició. La presa de decisions es
fa fora del Consell d’Administració i allà només s’informa de les propostes ja
acordades prèviament per l’equip de govern.

En aquest anys s’ha convocat el Consell en 6 ocasions:

- Juny 2021
- Octubre 2021
- Febrer 2022
- Març 2022
- Abril 2022
- Maig 2022
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Recordam una vegada més que s’ha passat d’una periodicitat quinzenal a
l’anterior legislatura a una periodicitat bimestral en aquest tercer any. Un fet molt
greu si es té en compte que l’empresa pública gestiona un paquet important de
recursos municipals. Ja durant el segon any de legislatura es donava aquesta
situació.

3.6. Consell Escolar Municipal (CEM)

Continua convocant-se el CEM com una cosa de tràmit, sense continguts a
debatre, sinó només per a autocomplaença de la regidora. De fet, davant les
nostres preguntes, simplement no contesta o diu que no és el lloc per demanar.
De fet no són contestades les nostres demandes a cap altre àmbit.

Un CEM buit de contingut, com els plens i les escasses comissions, no ens permet
aprofundir en les polítiques educatives, en les millores del sector o en aspectes
importants per a l’educació dels nostres joves i adults.

El desmantellament de l’Escola d’Adults és especialment rellevant en la nul·la
política educativa del nostre municipi.

3.7. Assistència a actes públics

Tot i que la COVID ha seguit dificultant la programació d’actes públics, els regidors
de Més per Sóller hem volgut acompanyar a la ciutadania en els que s’han pogut
tirar endavant.
Hem assistit, entre d’altres, a:

- Festes de Sant Pere
- Festes de Biniaraix
- Festes de l’Horta
- Mulla’t per l’Esclerosi Múltiple
- Col·locació de tres stolpersteine al Port de Sóller
- Actuació banda jove (Port de Sóller, juliol)
- Diferents actes oficials i populars de les Festes de Sant Bartomeu
- Jornades d’estudis locals (novembre)
- Actes del Dia de la Dona
- Presentació CD dels xeremiers de Sóller (2 d’abril de 2022)
- Actes diversos de la Setmana Santa 2022
- Actes de Sant Jordi
- Fira de la Taronja 2022
- Fira i Firó 2022
- Actes 80è aniversari del Club de Bàsquet Joventut Mariana
- Presentació del llibre de les Jornades d’Estudis Locals (28 de maig de 2022)
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4. Memòria econòmica

En el Ple extraordinari del 12 de juliol de 2019 es varen aprovar, amb el nostre vot
en contra, les noves dietes i assignacions als grups municipals. Aquest canvi va
suposar un augment anual de més de 100.000 euros en el cost de la Corporació a
les arques municipals.

La incorporació del regidor Jaume Bestard a l’equip de govern va augmentar fins
a 5 les dedicacions exclusives (màxim històric en número i despesa). Mesos
després, el regidor Joan Ruiz va renunciar a la seva dedicació. Dia 18 de març,
d’aquest any, es va reconèixer la dedicació exclusiva al regidor del PP, Miquel
Nadal, tornant així a augmentar les dedicacions al màxim històric de 5.

D’ençà que ha començat la legislatura no tenim cap informació sobre les dietes
que cobren els regidors sense dedicació, atès que aquesta informació es va
deixar de publicar al Portal de Transparència el mes de juliol de 2019.

4.1. Dietes

Aquestes són les quanties que se varen aprovar, amb els vots del PP, Cs i el Pi:

Carlos Simarro, dedicació exclusiva 53.000 €

Mar Castañer, dedicació exclusiva 41.300 €

Carlos Darder, dedicació exclusiva 41.300 €

Jaume Bestard, dedicació exclusiva 41.300 €

Miquel Nadal, dedicació exclusiva 41.300 €

Dietes resta de regidors de l’equip de govern Màxim, 1.500 €/mes

Dietes regidors de l’oposició Màxim, 850 €/mes

Com es computen aquestes dietes?

Per cada Comissió Informativa Permanent 100 €

Per cada Junta de Portaveus 100 €

Per cada Plenari 100 €

Per cada Sessió del Consell de Sóller 2010 100 €

Per cada jornada de feina al marge de les
reunions abans descrites 30 €
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Quant hem cobrat els regidors de Més?

Al llarg d’aquests mesos de feina, els 4 regidors de Més per Sóller hem assistit a
les sessions de les comissions informatives, juntes de portaveus i plens que s’han
convocat.

De totes aquestes assistències, en surten les següents dietes cobrades:

Mes Laura Celià* Joan Carles Simó** Elvira Arbona Biel Suau***

Juliol 2021 255 415 500 170

Agost 2021 85 25 - 85

Setembre
2021 255 216 115 85

Octubre 2021 340 166 115 85

Novembre
2021 425 166 300 170

Desembre
2021 - 83 100 -

Gener 2022 200 83 100 100

Febrer 2022 300 166 200 115

Març 2022 170 83 315 100

Abril 2022 170 83 300 200

Maig 2022 - 63 - -

Juny 2022 266 200

* Les dietes percebudes per na Laura Celià han estat donades a entitats sense
ànim de lucre del nostre municipi. Les donacions es fan periòdicament i fins ara
s’han repartit de la següent manera:

- Dietes de juliol, agost i setembre: Sóller solidari, projecte Madagascar.
- Dietes d’octubre i novembre: Càritas Mallorca, projecte Ucraïna.
- Dietes de gener a juny, pendent necessitats entitats locals.

D’ençà de l’inici de la legislatura s’ha donat un total de 6.663,99 €.

** El regidor Joan Carles Simó va fer donació de l’import íntegre del ple ordinari de
març de 2022 a Càritas perquè es fes arribar a Càritas d’Ucraïna.
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***El 100 % de les dietes percebudes per Gabriel Suau també han estat objecte de
donació a entitats sense ànim de lucre de Sóller. Les donacions han estat per les
dietes mensuals i s’han distribuït com es detalla a continuació.

- Dietes de juliol, febrer, març i abril: Sóller Solidari
- Dietes d’agost, setembre i gener: Creu Roja
- Dietes d’octubre: Acció Social
- Dietes de novembre: campanya “Els Reis de la Il·lusió”

4.2. Assignació al grup municipal

En aquesta legislatura, les assignacions per als grups municipals són les següents:

Per a cada grup municipal 300 €/mes (fixe)

Per cada regidor electe 100€/mes

Més per Sóller té una aportació mensual de 700 €

Aquesta aportació està fiscalitzada pel Tribunal de Comptes i només pot tenir
finalitats lligades a les despeses ordinàries de l’agrupació municipal.

En el nostre cas, les despeses que tenim són les següents:

Concepte Fixe o variable Quantitat anual

Lloguer local Fixe 3.494 €

Xarxa d’internet Fixe 275,88 €

Despeses d’aigua i llum Variable 360,25 €

Anuncis setmanaris Variable 918,38 €

Activitats Variable 1.577,71 €

Despeses bancàries Variable 84 €

TOTAL DESPESES ANUALS 6.710,22 €
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